
FAU 2024/2025 
AGENDA 13.05.2025 

Sted: Klasserom 6 trinn 

Kl: 19:00-20:30 

Tilstede        

Trinn Navn Tilstede (x) Navn Tilstede (x) 
1.trinn  Kari Tangen - Nille Aas x 
2.trinn Sonja Durand - Guy Robert Finnbråten  x 
3.trinn  Anne Cecilie M. Jørstad x Hege Rønaas x 
4.trinn  - Katherine Saidi - 
5.trinn Magdalena Koseda x   
6.trinn Are Andre B. Frostad - Kristian Ruud x 
7.trinn Merethe Straumnes x Isma Sharif x 

 

Roller/Ansvar 

Leder:  Katherine Saidi 
Nestleder: Anne Cecilie M. Jørstad 
Referent: Kari Tangen 
KFG:  Kristian Ruud 
KFG-vara: Marthe Brualøkken 
Skolepatrulje: Merethe Straumnes 
Kasserer: Hege Rønaas 
SU:  Anne Cecilie M. Jørstad  
SU-vara:  Magdalena Koseda 
 

SAKER 
1. Godkjenning 

Godkjenning av referat fra siste FAU. 
Referat kom sent, men ok basert på årsak. 

 
 
2. Informasjon fra skolen  

Rektor legger frem informasjon fra skolens ledelse 
 Stram økonomi: 

o Merforbruk skyldes bruk på vikar. Noen elever krever mer ressurser. Det er søkt om 
«Skjønnspott» og skolen fikk noe midler. Søker igjen til høsten. Ressurssenter har fullt, så noen 
elever må flyttes over til andre nærskoler. Skolene kan få midler for å ha ressurselever på 
skolen.  

o Lavere brukerbetalinger enn antatt på SFO. Trodde de kunne nedbemanne fra januar. Trodde 
det skulle kommer flere elever. 

o Januar; litt for høy bemanning i skolen – enn budsjettert.  
o Elevnedgang etter 7 trinn går ut. 6 trinn er mye lavere. 

 
 
 



 Tilsyn miljørettet helsevern skole/sfo: 
o Avvik på skoleplassen, rutiner, systemer, TQM Internkontrollsystem og luftkvalitet 

(inneklimamålinger fikk avvik og et rom med avvik på radon). 
o Skolen jobber med å lukke disse (frist 01.06.25) 

 1 august – Renate går av nå (har ikke baseleder der nå frem til sommeren). SFO få inn baseleder fra 
1.august. Tove har ansvaret inntil videre (avdelingsleder). 

 Det er utlyst tre nye lærerstillinger som jobbes med å få på plass. To lærere slutter og noen andre får 
sin stillingsprosent justert. 

• Hva mener FAU om flagging med regnbue flagg?  
Rektor sier at Skolen har, en uke i året, pleid å henge opp flagg for synliggjøring mangfold og 
inkludering. Dette har skapt endel reaksjoner. Flagg får ikke henge i fred. Noen foreldre søker om fritak 
fra skolen denne uken. Det viser seg at man kan få fritak for å delta på arrangementer og aktiviteter 
relatert til slike spesielle anledninger, ikke fritak fra skolelæring.  
Innspill fra FAU: Viktig å lære folk hva dette flagget betyr. 
 
 

3. SU 
Det har ikke vært møte siden siste FAU-møte. 

 
 
4. KFG 

Siste møte 24.02.2025 
 Rektor Nordby skole ønsket å finne løsning for hvordan man får foreldre til å delta på foreldremøter. 

Generelt problem. Mulighet for Teams? 
 KFG leder kommer til å gå ut i Romerikes blad – angående ny skole og løsninger som kommunen har 

valgt. Fornøyd med at kommunen endelig gjør noe. 
 Renovering ved Norby begynner neste år. 
 Ny ungdomsskole skal stå klar i 2029. (planlagt) 

 
 
5. 17-mai  

 Komite;  
Hovedansvar: 3 trinn (Henning og Stian har tatt rollen som ledere) 
Hjelpetrinn: 2 trinn 

 Arbeidsoppgaver; Bakere: 2, 3 trinn. Oppgaver er fordelt av Stian og Henning. 
Oppmøte 16.mai kl.18. Husk å hente alt etterpå – husk også bjørkeriset.  

 
 
 
6. Generelle salg (Salgsboder) Konklusjon etter første runde med Swapp and sell 

 Komité; Kari og Magdalena 
 Arbeidsoppgaver; Bære ut bord, salg og opprydding 
 Resultat: Det ble leid ut 36 bord, salg av kaker, kaffe og saft og frukt. Inntekt ca.4500,- 
 Litt liten tid til opprigging da bord skulle står ute. Ble mye bæring på FAU som kom. 
 Folk lite reklamert. 
 For lite kjøpere som kom. 
 Bra med utstillere. 
 Helt ok inntekt, men kunne vært bedre om flere kjøpere kom. 
 Virket som et positivt innslag i nærmiljøet. Flere kom for å kjøpe kaffe og kake. Positivt! 
 7 trinn kan kanskje bidra med salg av kaker og kaffe neste gang? 
 Ønske om ny runde til høsten. Dato må settes. 
 Arbeidsgruppe må på plass: 

Vi trenger flere som hjelper til med forberedelse og rydding. Ønsker at dette skjer vår og høst. Skolen 
ble ikke med på grunn av gratisprinsippet. Det er gratis for elevene å være her – så det kan være mulig å 
se på det til neste gang – om de kan. Innspill fra Guy Robert (vedlegger dette) 

 Kanskje elevene kan få gratis bord?   



 Noen ga tilbakemelding om at det var midt i konfirmasjonstiden. 
 Fra Rektor: Et vindu var åpent og et ødelagt toalettsete i 2 etasje. FAU kan ikke si å ha sett noe av dette. 

Det kan være fra skoletiden. 
 

 
7. Sommeravslutning siste uka før ferien.  

 Forslag;  
 Komite; 
 Arbeidsoppgaver;  
 Mangler en vakt – og trenger mange flere kakebakere. 7 trinn 
 Sett opp navn – bytt internt. 
 Datoer Sommeravslutninger: 

7 trinn- 18 juni 
6trinn – 4 juni 
5 trinn- 16 juni 
4 trinn- 10 juni 
3 trinn- 11 juni 
2 trinn– 12 juni 
1 trinn- 19 juni 

 
6 trinn skal være hjelpetrinn for 7 trinn – bake kaker og delta som hjelpere. 

 
 
8. Annet 

 Innkalling til Årsmøtet – senest 10 arbeidsdager innen møtet. 
 Må forberedes rett etter 17 mai. 
 Hvem saker skal behandles? 
 Tone Hassel sender ut dokumenter på Transponder (be henne invitere representanter for 1 trinn til 

neste år) 
 Ny dato for Årsmøte er tirsdag 17 juni 2025 – kl.19-21 
 FAU møter en time før for å diskutere saker.  

Alle skal ha tilgang til ny google-konto. Nå skal alle saker være ført over fra minnepinner. 
• Husk Foredrag for foreldre og barn – konflikter og språkbruk etc 

 

VEDLEGG 1: Innspill etter Swap and sell 


	SAKER

